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Przewodniczący Sejmiku 

Działania w ramach projektów Opolskie dla liceów i Opolskie Szkolnictwo zawodowe

W związku z pojawiającymi się pytaniami dyrektorów szkół, proszę o informację, czy prawdą jest,
że nie ma możliwości dodawania do systemu MS Teams  obsługiwanego w ramach programu
opolska e-szkoła nowozatrudnionych  nauczycieli oraz uczniów klas pierwszych. 
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